## 特快專遞五十周年大抽獎

## 條款及細則

- 1) 所有特快專遞客戶,包括已開立特快專遞帳戶的客戶(帳戶客戶)和未有開立特快專 遞帳戶的客戶(非帳戶客戶),凡於2023年10月30日至2023年12月31日期間投 寄特快專遞急件,即可參與此抽獎。
- 2) 非帳戶客戶必須使用「投寄易」或「立即寄件」平台預備投寄表格及投寄特快專遞急件,即可自動參加抽獎。
- 3) 特快專遞急件包括特快專遞標準服務、萬用箱服務、「經濟快遞」服務或「e-郵寶」 服務。
- 4) 參加者於投寄特快專遞郵件當日或該日之前必須年滿 18 歲。香港郵政僱員及其直系 家屬均不得參加抽獎。
- 5) 任何被香港郵政或其他政府部門拒絕投寄,或涉及香港郵政與顧客爭議的特快專遞郵 件,均不符合資格參加抽獎。
- 6)同一客戶無論投寄的特快專遞件數量多少,最多只能獲獎一次,同一件特快專遞郵件 亦不可重複抽獎。
- 7) 所有客戶於推廣期內投寄合參加資格的特快專遞郵件的記錄,將自動用作抽獎用途。
- 8) 抽獎將於 2024 年 1 月 11 日在香港郵政轄下辦事處內進行:
- 9)香港郵政署長就與抽獎有關的爭議(包括但不限於資格準則和得獎名單)所作的決定 為最終決定,並對所有參加者和得獎者具有約束力。任何書信、投訴和上訴概不受理。
- 10) 抽獎獎項如下:

大獎(1名): 超市現金券總值港幣 5,000 元

二獎(20名): 特快專遞郵費優惠券價值港幣\$100

11) 抽獎結果將於 2024 年 1 月 16 日在《英文虎報》、《星島日報》和特快專遞網頁 (www.speedpost.hk)公布

推廣生意的競賽牌照號碼:57770

- 12) 得獎者將大約於 2024 年 2 月獲個別專函通知。
- 13) 得獎者必須出示相關的投寄證明書正本(副本恕不接受),並提供足以令香港郵政署 長信納其身分和年齡的有效證明文件,方可領取獎品。得獎者如未能出示相關的投寄 證明書正本或有效的身分和年齡證明文件,將喪失領獎資格,並且不會獲發任何獎品。
- 14) 所有獎品不得轉讓或退回,亦不得兌換現金、帳戶信貸額或實物利益。
- 15) 如得獎者其後被取消資格,或被發現不符合資格參加抽獎,香港郵政署長保留權利 扣起獎品,並將有關獎品頒贈予候補得獎者。
- 16) 參加者如違反本條款及細則,將被取消抽獎資格。
- 17) 所收集的個人資料將用於抽獎、解決與抽獎有關而引起的任何爭議和與抽獎有關的任何其他用途。根據《個人資料(私隱)條例》第 18 和 22 條,以及附表 1 第 6 項原則,參加者有權查閱和更正個人資料。查閱的權利包括獲取一份個人資料副本。有關所收集個人資料的查詢,以及查閱和更正個人資料的要求,請送達:香港中環康樂廣場 2 號香港郵政總部管理事務科個人資料保護主任。
- 18) 在法律許可的最大程度下,對因使用或享用任何獎品而引致或所涉及的任何損害或損失,香港郵政署長和香港特別行政區政府概不承擔任何責任或法律責任。
- 19) 除了二獎獎品,香港特別行政區政府和香港郵政署長並非抽獎所送出任何獎品的來源供應商。因使用或享用除了二獎獎品的任何獎品而引起的一切爭議,概由得獎者與來源供應商自行解決。得獎者兌現獎品時,須遵守來源供應商的營運條款及細則,香港郵政署長和香港特別行政區政府毋須就此負上任何責任或法律責任。
- 20)本條款及細則的任何條文如無效、不合法或不能強制執行,並不影響本條款及細則 餘下條文,餘下條文仍具有十足效力和作用。
- 21) 本條款及細則須受香港特別行政區的法律管限。香港法院具專有審判權,處理與本條款及細則有關的一切事宜。
- 22) 本條款及細則的中英文版本如出現歧義,概以英文本為準。

## TERMS AND CONDITIONS FOR

## Speedpost 50th Anniversary Lucky Draw Campaign

- 1) All Speedpost customers, including those with existing Speedpost accounts (account customers) and those without Speedpost accounts (non-account customers), will be entitled to participate in the lucky draw by posting Speedpost items during the period from 30 October to 31 December 2023.
- 2) Non-account customers must use "EC-Ship" or "Post Now" platform to prepare posting forms and send Speedpost items in order to be automatically eligible for the lucky draw.
- 3) Speedpost items include items posted using Speedpost Standard Service, Multipack Service, "Economy Express" Service, or "EC-Post" Service.
- 4) Participants must be over 18 years old on or before the date of posting of Speedpost item(s). Employees of HKP and their immediate family members are not eligible for the Lucky Draw.
- Any Speedpost item rejected for posting by Hongkong Post or by any other government department or being the subject of a dispute between HKP and a customer is not eligible for the Lucky Draw.
- 6) Each participant is entitled to win one prize only in the lucky draw regardless of the number of Speedpost items posted. Also, duplicate entries of the same Speedpost item will not be accepted.
- 7) The eligible posting record(s) of all customers during the Promotion Period will automatically be used for the Lucky Draw.
- 8) The lucky draw will be held at the premises of HKP on 11 January 2024.
- 9) The PMG's decision on disputes relating to the Lucky Draw, including, but not limited to, eligibility criteria and selection of winners, shall be final, conclusive and binding on all the participants and winners. No correspondence, complaint or appeal will be entertained in this regard.
- 10) The prizes of the lucky draw are as follows:-

Grand prize (1 winner): \$5,000 supermarket coupon

Second prize (20 winners): Speedpost postage coupon valued at \$100

- 11) Results of the lucky draws will be published in The Standard and Sing Tao Daily and posted on Speedpost website (www.speedpost.hk) on 16 January 2024:
- 12) All winners of the lucky draws will be notified individually by mail around February 2024.
- 13) To claim his/her prize, the winner must present the relevant original Certificate of Posting (photocopy is not accepted) and a valid proof of identity and age to the satisfaction of the PMG. Failure to present the relevant original Certificate of Posting or a valid proof of identity and age will result in the disqualification of the winner and forfeiture of the prize.
- 14) All prizes are non-transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash, credit or benefit in kind.
- 15) If a winner is subsequently disqualified or found to be ineligible for the Lucky Draw, the Postmaster General reserves the right to withhold the prize., and award it to a reserve winner.
- 16) Any violation of these Terms and Conditions by any participant will result in such participant's disqualification for the Lucky Draw.
- 17) The personal data collected may be used for the Lucky Draw, resolution of any dispute arising in connection with the Lucky Draw and any other purpose connected with the Lucky Draw. Participants have the right of access and correction with respect to their personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. The right of access includes the right to obtain a copy of the participant's personal data. Enquiries concerning the personal data collected and request for access and correction should be addressed to: Personal Data Protection Officer, Management Services Division, Hongkong Post Headquarters, 2 Connaught Place, Central, Hong Kong.
- 18) To the maximum extent permitted by law, neither the PMG nor the Government of Hong Kong Special Administrative Region ("HKSARG") accepts any responsibility or liability whatsoever for any damage or loss arising from or in connection with the use or

Trade Promotion Competition Licence No.: 57770

enjoyment of any of the prizes.

- 19) Neither the HKSARG nor the PMG is the source supplier of any of the prizes except the 2<sup>nd</sup> prize to be awarded in the Lucky Draw. Any disputes arising from the use or enjoyment of any of the prizes except the 2<sup>nd</sup> prize shall be resolved between the winners and the relevant source suppliers. Prize redemption is subject to the operating terms and conditions of the relevant source suppliers, for which the PMG and the HKSARG accept no responsibility or liability whatsoever.
- 20) The invalidity, illegality or unenforceability of any of these Terms and Conditions shall not affect the remainder of these Terms and Conditions, which shall remain in full force and effect.
- 21) These Terms and Conditions shall be governed by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region, and the Hong Kong courts shall have exclusive jurisdiction to deal with all matters relating to these Terms and Conditions.
- 22) In case of discrepancies between the English version and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.